
ZASADNUTIE VV SF ONLINE 5.5.2024 o 18:30 

Prítomní: Lukáš Harsa, Vladimír Badura, , Tomáš Takáč, Roman Sedlárik, Milan 

Kamenský , Branislav Targoš, Martin Andor 

 

Body programu: 

1. Otvorenie, uznášaniaschopnosť a určenie zapisovateľa a overovateľa 

2. Informácia o regionálnych konferenciách a určenie počtu delegátov za regióny 

*rozhodnutie o akceptovaní/neakceptovaní delegátov 2.ligy Východ pre účel 

KSF 

3. Informácia o plnení kontrolórom navrhovaných opatrení  

4. Rozhodnutie vo veci vrátenia fin. prostriedkov M.Ježíkom v nadväznosti na 

správu kontrolóra SF a rozhodnutie DK SFZ 

5. Návrhy kandidátov na posty predsedu Exekutívy a Kontrolóra SF na KSF 

6. Prerokovanie návrhu zmeny Stanov SF predkladaných na KSF 

7. Návrh na zriadenie pozície generálneho sekretára SF 

8. Diskusia o navrhnutí mandátu na KSF pre začatie rokovaní so SFZ o 

začlenení SF do organizačnej štruktúry SFZ. 

9. Ukončenie 

 

1. Otvorenie, uznášaniaschopnosť a určenie zapisovateľa a overovateľa 

Predseda otvoril zasadnutie a konšstatoval, že prítomných je 8 členov VV 

a konštatoval že VV je uznášaniaschopný. 

Za zapisovateľa zápisnice bol určený Tomáš Takáč 

Za overovateľa zápisnice bol určený Milan Kamenský 

 

2. Informácia o regionálnych konferenciách a určenie počtu delegátov za 

regióny *rozhodnutie o akceptovaní/neakceptovaní delegátov 2.ligy Východ 

pre účel KSF 

Predseda Tomáš Takáč upozornil na blížiacu sa konferenciu SF 8.6.2024 v Martine 

a zástupcom regiónov vo VV pripomenul požiadavku dodania zápisnice 

regionálneho združenia s menami delgátov a ich náhradníkov v stanovených 

lehotách súlade so Stanovami SF. Zároveň inicioval hlasovanie o tom, či 

zástupcovia 2.ligy Východoregión budú mať oprávnenie vyslať svojich delegátov na 

konferenciu SF 8.6.v Martina napriek faktu, že 2.liga Východoregión nie je súťažou 

vedenou v akceptovanom informačnom systéme 

 

Návrh: VV navrhuje akceptovať prítomnosť dvoch delegátov za 2.ligu 

Východoregión na konferencii SF 8.6.2024 v Martine s právom hlasovať a ich 

nomináciu príslušným regionálnym združením 

Hlasovanie: 



ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Uznesenie: VV schvaľuje prítomnosť dvoch delegátov za 2.ligu Východoregión na 

konferencii SF 8.6.2024 v Martine s právom hlasovať a ich nomináciu príslušným 

regionálnym združením 

 

3. Informácia o plnení kontrolórom navrhovaných opatrení  

Predseda SF informoval VV o procese plnenia kontrolórom navrhovaných opatrení 

vyplývajúcich zo správy o výsledku kontroly z dňa 8.11.2023. Uviedol, že 9.5. bude 

o nich informovaný aj kontrolór SFZ p. Adamčiak, ktorý po odstúpení kontrolóra SF 

Ľudovíta Hrma konzultuje ich plnenie predsedom SF. V hlavných bodoch opatrení 

predseda SF informoval VV najmä o stave disciplinárneho konania voči M.Ježíkovi 

a Jánovi Plošticovi, o procese spolupráce s jednotlivými oddeleniami SFZ v príprave 

aplikovania zmluvných vzťahov s RaD dodržujúcich príslušné ustanovenia v zákone 

o športe pre ich výkon činnosti, ako aj príprave všetkých požadovaných dokumentov 

na schvaľovanie delegátom na konferencii SF 8.6.2024 v Martine. 

VV výbor zobral jednohlasne tieto informácie bez námietok na vedomie 

 

4. Rozhodnutie vo veci vrátenia fin. prostriedkov M.Ježíkom v nadväznosti na 

správu kontrolóra SF a rozhodnutie DK SFZ 

Predseda SF prezentoval členom VV bod 15 Harmonogramu opatrení 

navrhovaných kontrolórom SF – vrátenie finančných prostriedkov M.Ježíkom za 

obdobie, kedy vykonával funkciu delegáta bez vydanej licencie delegáta 

(18.06.2020 do 27.01.2023), keďže absolvoval seminár, ktorý nebol licenčným. 

Zároveň prebehla diskusia členov VV o pohľade na opodstatnenosť vrátenia týchto 

financií, keďže M.Ježík prácu delegáta na stretnutiach v danom období reálne 

vykonal, a to bez poukázaných či závažných zistení pochybení. 

Následne dal predseda o prijatí tohot bodu Harmonogramu opatrení hlasovať: 

 

NÁVRH: VV prijíma bod 15 Harmonogramu opatrení navrhovaných kontrolórom SF 

o vrátení fin.prostriedkov M.Ježíkom za obdobie, kedy vykonával funkciu delegáta 

bez vydanej licencie delegáta (18.06.2020 do 27.01.2023), keďže absolvoval 

seminár, ktorý nebol licenčným. 

ZA: 0 

PROTI: 2 

ZDRŽAL SA: 5 

UZNESENIE: VV neprijal realizáciu bodu 15 Harmonogramu opatrení 

navrhovaných kontrolórom SF o vrátení fin.prostriedkov M.Ježíkom za obdobie, 

kedy vykonával funkciu delegáta bez vydanej licencie delegáta (18.06.2020 do 

27.01.2023), keďže absolvoval seminár, ktorý nebol licenčným. 

5. Návrhy kandidátov na posty predsedu Exekutívy a Kontrolóra SF na KSF 



Po avizovanom odstúpení Vladimíra Ambrozeka k dátumu konferencie SF 8.6.2024 

a po odstúpení kontrolóra SF Ľudovíta Hrma k 8.3.2024 informoval predseda SF 

o krokoch smerujúcich k vyriešeniu tejto situácie a to vykonaním volieb na 

obsadenie týchto funkcií na konferencii SF 8.6.2024 v Martine. Uviedol, že ako 

kandidátov na tieto funkcie navrhne po konzultácii s nimi konferencii SF pani Dianu 

Mackovú na post kontrolóra SF a pána Marcela Kubinca na post predsedu 

Exekutívy súťaží SF. Obe osoby vyjadrili predsedovi súhlas s kandidatúrou 

a prisľúbili dodanie všetkých potrebných dokumentov kandidáta na volenú funkciu 

v stanovenej lehote. 

VV yobral túto informácie plne na vedomie bez námietok. 

 

6. Prerokovanie návrhu zmeny Stanov SF predkladaných na KSF 

Predseda SF otvoril tému návrh zmien Stanov, ktoré by mali byť predložené 

konferencii SF 8.6.2024 na schvaľovanie s otázkou na členov VV, či majú nejaké 

návrhy zmien Stanov, ktoré by VV mal konferencii SF predložiť. Do termínu 

zasadnutia boli predložené iba navrhované zmeny zo strany reg.združenia SF-

Bratislava. Diskutovalo sa teda o týchto navrhovaných zmenách Stanov a VV vzal 

na vedomie, že konferencii SF bude SF-Bratislava predkladať svoj návrh na zmenu 

Stanov SF.    

 

7. Návrh na zriadenie pozície generálneho sekretára SF 

Predseda SF predniesol členom VV návrh na zriadenie generálneho sekretára v 

zmysle Stanov SF o možnosti zriadenia tejto pozície. Ako dôvod návrhu uviedol 

zabezpečenie kontinuity procesov o činností spojených s funkciou predsedu 

exekutívy súťaží, posilnenie administratívneho a komunikačného aparátu SF ako aj 

využitie generálneho sekretára pri všetkých činnostiach SF počnúc starostlivosti o 

reprezentácie SF až po prípravné a organizačné činnosti pri podujatiach 

organizovaných SF. Z dôvodu dlhodobých bohatých a pozitívnych skúseností pri 

práci v SF navrhol obsadenie tejto pozície osobou Vladimíra Ambrozeka k dátumu 

1.6.2024, ktorý oznámil odstúpenie z funkcie predsedu Exekutívy súťaží SF k 

31.5.2024   

Pri diskusii k tomuto návrhu sa členovia VV zhodli v názore, že vytvorenie tejto 

pozície a obsadenie osobou V.Ambrozeka má opodstatnenie, avšak je potrebné 

presnejšie a jasnejšie špecifikovať náplň práce Generálneho sekretára. Zároveň 

odporučili predsedovi SF predložiť takto doplnený návrh na najbližšom zasadnutí 

VV. 

 

NÁVRH: Predseda SF navrhuje VV zriadenie funkcie Generálneho sekretára SF a 

obsadenie tejto fukncie osobou Vladimíra Ambrozeka 

ZA: 2 

PROTI: 2 

ZDRŽAL SA: 3 



UZNESENIE: VV neprijal návrh Tomáša Takáča o zriadení funkcie Generálneho 

sekretára SF a obsadenie tejto fukncie osobou Vladimíra Ambrozeka 

 

8. Diskusia o navrhnutí mandátu na KSF pre začatie rokovaní so SFZ o začlenení 

SF do organizačnej štruktúry SFZ. 

Predseda SF prezentoval diskusiu o svojom zámere požiadať konferenciu SF o 

udelenie mandátu k začatiu rokovaní so SFZ o možnom plnom začlenení 

občianskeho združenia SF pod SFZ vo forme transformovania na oddelenie SFZ 

pre futsal. Informoval, že o tejto téme viedol predbežné neformálne rozhovory s 

generálnym sekretárom SFZ,ktorý uviedol, že v prípade ak súhlasné stanovisko k 

takejto myšlienke vyjadrí aj vedenie SFZ, možno v tejto veci pokračovať a záležitosť 

konkrétnejšie rozvíjať. Z toho dôvodu predseda SF chce konferenciu SF požiadať o 

iba formálne udelenie mandátu k začatiu rozhovorov so SFZ v oficiálnej rovine, bez 

záväzných dopadov na Slovenský futsal,o.z. Tie by teoreticky  obsahoval až návrh 

na finálne schválenie konferencii SF v roku 2025. 

Členovia VV vyjadrili tejto myšlienke v diskusii pochopenie. 

 

9. Ukončenie 

Predsedajúci sa poďakoval prítomným členom za účasť na zasadnutí a ich 

príspevky a postrehy k jednotlivým bodom a zasadnutie o 21:30 ukončil. 

 

 

 

 

 


